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I forbindelse med planlegging av utbygging rundt Lloyds marked har jeg et par innspill. Noe av 

sjarmen med Hønefoss er at det er en koselig småby, som stort sett har lave hus, og en god del 

gamle hus. Dersom det skal bygges ut rundt Lloyds marked bør bebyggelsen være i stil med 

husene som allerede er der, bygd i murstein, og ikke høyere enn de nåværende husene. Å bygge 

en høyblokk vil være helt unødvendig. Ingen flytter til Hønefoss for å bo i høyblokk. Å satse på 

stor utbygging av kontorlokaler når vi fortsatt ikke vet hvor mye pandemien vil forandre 

arbeidslivet, er også dumt. Det viktigste ved byplanlegging er å lage områder som folk vil trives i. 

Ved å sørge for at det kun blir lav bebyggelse, og ved å satse på grøntarealer rundt husene, vil 

stedet bli koselig og innbydende. Det blir det ikke sånn som det er planlagt nå.  

  

Hønefoss bør ikke prøve å leke lille-Oslo, men bør satse på å skape et innbydende byrom hvor 

folk kan føle seg vel. 

  

Vennlig hilsen Øyonn Eline Steen Skjæveland. 


